
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 13. december 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 360

I forlængelse af artiklen ”Slut for i år: Medlemmer får stoppet den vederlagsfri fysioterapi”

på Dansk Handicaps Forbunds web 10/12-19, vil spørgeren gerne vide

a. om kommunerne blot kan stoppe den vederlagsfri fysioterapi, fordi budgetterne til ind-

satsen er overskredet?

b. om overenskomsten med fysioterapeuterne forhindrer, at kommuner kan prioritere at

betale regningen for den fortsatte behandling for borgere, som har brug for den?

c. om ministeren kan oplyse, hvor borgere alternativt kan få nødvendig behandling, når

behandlingen ophører som ovenfor beskrevet?

d. om ministeren har gjort sig overvejelser om konsekvenserne af overenskomstaftaler

med private aktører, som definerer behandlingsbehov inden for en snæver økonomisk

ramme, i stedet for en rammeaftale, der omfatter nødvendig behandling?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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